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Referat fra styremøte i Dommerfullmektigforeningen 
 
Møtet ble avholdt digitalt, 11.02.2022 fra kl. 08:30 til 14:10.  

Til stede: Henriette Tøssebro, Silje Borchgrevink, Henrik Rode Evensen, Didrik Beck Rodarte, Karoline 
Gjønnes Johansen, Hanne Skårberg og Anne Ingeborg Finsaas. 

Karoline dro kl. 11:20. 

Referent: Didrik Beck Rodarte 
 

1. Presentasjon av styret og styrets oppgaver 
 

Styrets medlemmer presenterte seg selv og sine arbeidsoppgaver. Henriette og Henrik presenterte de 
ulike vervene, jf. punkt 2 nedenfor. 
 
Henriette redegjorde for erfaringer fra sin tid i styret.  
 

2. Valg 

a. Valg av leder  

Styret valgte Henrik Rode Evensen. 

b. Valg av nestleder  

Styret valgte Karoline Gjønnes Johansen. 

c. Valg av representant i Samarbeidsrådet 

Styret valgte Henrik Rode Evensen. 

d. Valg av vara-representant i Samarbeidsrådet  

Styret valgte Anne Ingeborg Finsaas. 

e. Valg av representant i Komiteen for dømmende funksjoner  

Styret valgte Karoline Gjønnes Johansen. 

f. Valg av vara-representant i Komiteen for dømmende funksjoner  

Styret valgte Anne Ingeborg Finsaas. 

g. Valg av vara-representant i Hovedarbeidsmiljøutvalget (HAMU)  
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Styret valgte Anne Ingeborg Finsaas. 
 

h. Valg av økonomiansvarlig 
 

Styret valgte  Didrik Beck Rodarte. 

i. Valg av medlemmer av task force lønnsgruppe  

Styret valgte Henrik Rode Evensen, Karoline Gjønnes Johansen og Hanne Skårberg.  
 

j. Valg av årsmøte/tillitsvalgtsamlingsansvarlig  
 
Styret valgte Didrik Beck Rodarte, Anne Ingeborg Finsaas og Hanne Skårberg.  
 

3. Orienteringer 

a. Orienteringer fra Samarbeidsrådet 

Henrik orienterte.  

b. Orienteringer fra Kompetansekomiteen 

Det har ikke vært møte i Kompetansekomiteen siden sist styremøte. 

c. Orienteringer fra Hovedarbeidsmiljøutvalget 

DFF skulle egentlig møte for DF i sist møte. Ingen fra styret hadde mulighet til å møte.  
 

4. Oppfølgingssaker  

a. Rettsmøtene skritt for skritt  

Henriette redegjorde for arbeidet med heftet og hva som gjenstår. Didrik overtar det 
overordnede ansvaret for heftet. 

Styret diskuterte digitalisering av Rettsmøtene skritt for skritt. Styret var enige om at 
heftet tilgjengeliggjøres digitalt på Min side for medlemmer av 
Dommerfullmektigforeningen. 

Styret diskuterte innholdet i utkastet til ny utgave av Rettsmøtene skritt for skritt. 
Henriette noterte innspillene og utarbeider en ny samlet fil. Når filen foreligger, leser 
Didrik og Anne Ingeborg korrektur. Styret ber deretter om at heftet testtrykkes, slik at 
styret kan se hvordan heftet ser ut fysisk. Styret tar deretter en endelig gjennomgang på 
neste styremøte, før heftet anses ferdig og sendes til trykking. 

Styret gir en vinflaske til hver av bidragsyterne sammen med et eksemplar av det endelige 
heftet. Henriette sender liste over bidragsyterne til Didrik. 
 

b. Foreningens lønnsarbeid  

- Hovedpunkter fra arbeid i lønnsgruppa (især mtp statistikk) 

Henrik og Silje orienterte.  

Det skal settes ned en arbeidsgruppe som skal se på fremtidens 
dommerfullmektigordning, sett opp mot DKs delutredning II. Arbeidsgruppen vil blant 
annet se på løft i dommerfullmektiglønnen på andre og tredje året. 
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Det skal være et møte med departementet fredag 18. mars om status for departementets 
arbeidet med DKs delutredning II.  

- Kronikk om lønn og usikkerhet  

Kronikken er skrevet. Silje følger opp innsalg overfor relevante medier.  

- Sak i Juristen  

Henrik tar kontakt med Andreas Sjalg Unneland og Senterpartiets representant i 
Justiskomiteen (Else Marie Rødby eller Ivar Prestbarkmo), sender dem saken fra Juristen 
og ber om et møte om temaet. 

- Spørreundersøkelse til domstollederne 

Henrik ringer leder av Dommerforeningen, Kirsten Bleskestad, for å avklare om 
spørreundersøkelsen kan sendes ut til landets domstolledere/tidligere sorenskrivere. 

Hanne overtar arbeidet med statistikk og spørreundersøkelsen til domstollederne. Silje 
sender nødvendig informasjon om dette til Hanne. Hanne kartlegger hvem som er 
domstolledere nå og hvem som har vært det tidligere. 

- Hovedoppgjør og oppfølging av 2.5.3-forhandlinger  

Henrik orienterte. 

- Krav om inkludering i fremtidens lønnssystem  

Henrik orienterte. Henrik følger opp overfor Juristforbundet og departementet. 

c. Forslag om reversering av domstolsreformen: Arbeid med høringsuttalelse 
(http://intranett/Nyheter/2022/1/tittel116/)  

Silje lager et utkast til disposisjon. Anne Ingeborg tar over hovedansvaret etter Silje.  

Det er styremøte i DF 29. mars 2022 kl. 12:00 over Teams. DFFs styre er invitert til å 
delta. Anne Ingeborg deltar. 

d. Arbeidet med DKs rapport når det gjelder dommerfullmektigordningens 
fremtid  

Se punkt b første strekpunkt ovenfor. 
 

e. Hvordan kan opplæringstilbudet til dommerfullmektigene bedres?  

Karoline overtar ansvaret for arbeidet med hvordan opplæringstilbudet til 
dommerfullmektigenes kan bedres. 
 

f. Felles kompetansemappe for alle dommerfullmektiger  

Henriette laster opp en del materiale til mappen.  

Karoline og Anne Ingeborg overtar ansvaret etter Henriette. 

Inne-Ingeborg tar opp med Ina Strømstad om det vil være mulig å bruke hele eller deler 
av Oslo tingretts erfaringsarkiv. 

Det utarbeides et forslag til hvordan en kompetansemappe kan utformes/organiseres. 
Deretter ber styret Kompetansekomiteen om innspill til forslaget.  
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g. Årsmøte og tillitsvalgtsamling for de lokale tillitsvalgte 
dommerfullmektigene i Norge  

Tillitsvalgtsamlingen gjennomføres 2. september i stedet for 3. juni. 

Didrik tar ansvar for utsendelse av invitasjon. Det bes om innspill til programmet i 
invitasjonen. 

Foreløpige innspill til programmet: 

 Utforming av tillitsvalgtordningen og tillitsvalgtarbeid, med Sverre Bromander. 
Bromander har sagt ja til å bidra. 

 Lønnsforhandlinger 

 Reversering 
 

h. Styresamling 2022 

 
Styret ønsker at styresamlingen avholdes i Stockholm. Anne Ingeborg undersøker mulig 
opplegg for styresamling i Stockholm. 

i. Dato for styresamling og styremøter 2022  

Oppdaterte datoer for kommende styremøter og styresamling: 

 Fredag 22. april og fredag 3. juni.  

 Styresamling 16.-19. juni. 

5. Nye saker 

a. Diskusjon med DA om frikjøpsordning og avregning av fleksitid  

Anne Ingeborg deltar i møte med DA, der DFF krever mer frikjøpsmidler. Anne Ingeborg 
orienterer i neste styremøte. 
 

b. Omgjøring av dommerfullmektigstillinger 

Det gjøres om dommerfullmektigstillinger til dommerstillinger i de store domstolene, og 
begrunnelsen er at det er større behov for moderat spesialisering og at det er 
ressurskrevende å ansette dommerfullmektiger. 

6. Økonomi  
 

Didrik orienterte. DFF har fått tildelt 180 000 kroner i budsjettmidler. 
 

7. Eventuelt 

 
 

 

Godkjent av styret per e-postsirkulasjon 14.03.2022. 

 


